
1. Hoe heeft u gehoord over het omgekeerd inzamelen van afval?

Anders namelijk

Geinformeerd door de Gemeente

Heusden één

van vorige bewoner

via App Afvalstoffendienst

via brief

via Heusden één



2. Vindt u dat u voldoende informatie heeft gekregen over het omgekeerd inzamelen van afval en de redenen daarvoor?

Wat voor informatie heeft u gemist?

Afleverpunten

Alleen een medeling , geen inspraak

Als je geen restafval aanbied dat het dan duurder wordt!

Dat de container heel erg stinkt, zodra het warmer wordt dan 17 graden hangt er een  vieze lucht. Container staat t.o. ons huis, dit is zeer onaangenaam.

Dat de inzamelpunt zo ver zal zijn

De informatie op de afvalwijzer pdf lijkt niet correct! Ik kijk naar mijn buren voor aanwijzingen!

de juiste reden

De reden

de reden

De reden is mij niet duidelijk

De reden voor het wijzigen van de ophaaldienst

de reden waarom deze keus exact gemaakt is

De redenen waarom, dit systeem beter is dan het andere.

diverse

Duidelijkheid van wat wel en wat niet waar precies inhoord

Geen inspraak gehad

gewoon alles het is al beslist zonder dat iemand er iets tegen kan ingaan of wat dan ook

Iedereen zou binnen 300m zijn afval kunnen inleveren, dit was niet mogelijk met de keuzes die je kon maken

ik woon op een appartement en daar ging het helemaal mis

Inspraak kunnen geven

lokatie inleveren en financiele consequenties

nvt

Onvoldoende uitleg (prijs!)

Te laat geinformeerd ondanks berichten op facebook en de krant toen het daarin voor mij bekent werd was het al besloten dat het ging gebeuren

waarom

waarom dit systeem werd ingevoerd en welke voordelen levert dit op in verhouding tot de extra inspanningen van de bevolking ?

wanneer het inging , dat klopte niet met wat op de brief stond.

Wat er precies bij het plastic mag

wat is precies metaal bij plasticafval

we hebben van tevoren geen informatie gehad , buren wel wij pas na de datum..

Welke specifiek afval producten waarin moeten

Wij waren proef en was niet goed gecommuniceerd toen

Zet vuilnisbak rechtop aan de straat, niet omgekeerd.



3. Hoe werd het restafval bij u opgehaald voor de invoering van omgekeerd inzamelen?

Anders namelijk

eigen bedrijfsfval container

eigen container bedrijf

Ik woonde in den Bosch in een complex waar alleen glas, papier en overig afval bestond.

in de ondergrondse container

Onder gronds

ondergrondse

ondergrondse afvalcontainer bij ons appartement wolput.

ondergrondse container

Restafval zelf naar de container brengen

Schoonzoon heeft bedrijf in Nieuwkuyk. Ik mag daar restafval in container gooien.

toen woonde ik nog niet in heusden

weet niet, was net naar Heusden verhuisd toen de regeling in ging.

wij hebben een bedrijf aan huis en maken gebruik van een grote container van Van Erp. Wij maken hier nog steeds gebruik van, dus restafval gaan wij niet naar een ondergrondse afvalcontainer.

wij wonen hier pas bijna drie maanden



5. Hoe brengt u (of iemand in uw huishouden) uw restafval naar een ondergrondse container in de wijk?

Anders, namelijk

Begeleiding, ik heb geen netwerk

breng ze  naar de zaak heb ondergrondse nog nooit gebruikt

Denk aan ouderen boven 80 jaar.

fiets met kar

gemeentewerf

hij staat dichtbij

in winkelwagentje

kruiwagen

kruiwagen

Met de kreuge

met een karretje

met een steekwagen

met een steekwagen

met kar

met kruiwagen

met rollator

Niet want: we huren er zelf een omdat we anders een te lange afstand moeten afleggen voor een zakje

Voordat de ondergrondse container weggehaald werd: lopend



8. Gescheiden inzamelen van afval is beter voor het milieu en goedkoper. Wat is voor u de belangrijkste reden om afval te scheiden?

Anders, namelijk

?

alle twee

Als het inderdaad klopt, dat het beter is voor het milieu, dan dat natuurlijk. Maar je hoort allerlei verhalen, dat het geen nut heeft

Apart inzamelen is bewezen een farce te zijn meeste wordt verbrand

Beide

Beide beter voor mileu en goedkoper

beide milieu en goedkoper

beperkt scheiden ivm loopafstand

Beter voor het milieu. Of het goedkoper is, hangt van het tarief af.

de gemeente heeft dit afgedwongen. Niet goedkoper en omslachtiger!

deden het al, met deze vraag stuur je de uitkomst

Duurder

een en twee

een en twee

een en twee

eigenlijk vind ik het scheiden van afval onzin

er is geen keus

gedwongen niet mee eens

geen keus meer

Geen keuze meer

Gemak is eeder een reden om iets gescheiden te verzamelen maar nu tja ik ben er echt niey blij mee ik scheid zoals ik altijd al scheide ik heb geen minder restafval

Goedkoper niet want wij zijn aanzienlijk meer gaan betalen per lichting

Het is  voor mij duurder

Het is beide niet waar meer dan de helft van het restafval wordt weggebracht met eeb auto. Bovendien komt met een auto 1 keer per dag iemand kijken bij de restafval inzamelplaats. Een paar keer per week wordt dit restafval opgehaald.

Het is beter voor het milieubewustzijn

het is niet goedkoper

Het is NIET goedkoper. Ik en vele andere uit de wijk hebben andere oplossingen om van het vuil af te komen. Sommige netjes (goedkoper op bv camping) Maar bij ons is prijs ophoog gegaan..omdat er te weinig aangeboden werdt.. Milieu is belangrijk.. echter dit is geen milieuvriendelijkere manier! als je optelt hoeveel mensen ervoor in de auto stappen!

het is toch verplicht!

Het is verplicht.

het moet

het zal beter zijn voor de gemeente.

ik ben nu verplicht

Ik breng het weg naar de stort, daar sorteer ik het enigzins

Ik doe het omdat het moet

Ik heb toch geen andere keuze.

Ik hoop dat het beter is voor milieu maar ben daarvan niet overtuigd

Ik vermoed dat het beter is voor het milieu én mijn portemonnaie

Ik vind het prima om het afval te scheiden, maar ik wil best betalen voor meer gemak, bijvoorbeeld betalen dat het opgehaald wordt, zoals in de oude situatie

is niet goedkoper , alleen ongemakkelijk

minder wegbrengen naar container

Moet

Niet beter! en zeker niet goedkoper

omdat dat gevraagd wordt te doen

omdat het moet

Omdat het moet

omdat het moet

omdat het moet



16. De kosten per inworp in de container bedragen € 2,30. Wat vindt u van dat bedrag?

Anders, namelijk

1,60 toch?

afwachten

Bedrag  te hoog. Afspraak was 1,60= verhoging van 35%. Slecht begroot.

belachelijk hoog!

Bij start was het bedrag aanzijnlijk lager. Ontevreden over prijsverhoging.

Dacht dat het 1.60 was. Valt tegen

Dat kan ik na de jaarrekening pas bepalen

Eerst koste het 1,60 daarna gelijk al verhoogd naar 2,30 ,dat is jammer

Er is geen onderscheid in grote vd zak

flink omhoog gegaan tenopzichte van 7/2017

Geen idee

Geen mening, geen vergelijk

gratis dat bevordert brengen

Gratis maken, ik zie overal gedumpte restafvalzakken. Verhoog kosten Brabant Water om dit te dekken.

Haal de containers weer op aan straat. voor restafval. daarnaast als jullie willen dat het daar gegooid wordt mag het ook wel goedkoper

Hangt af van het vasterecht, gaat uiteindelijk om de totale kosten

het is wel heel snel na de invoer omhoog gegaan

Het wordt voorgesteld als zijnde goedkoper, maar in werkelijkheid is dat niet zo. Hier heeft men gewoon gegoocheld met getallen om het kloppend te maken maar is men totaal voorbij gegaan aan een aantal praktische zaken.

Ik ben van mening dat dit bedrag redelijk is, maar dat dit geen €2,30 blijft

Ik dacht €1,60

Ik kan dit niet goed inschatten. Ik weet niet welke kosyen er gemaakt worden door de gemeente.

Ik vind het systeem niet van deze tijd! Gehandicapten en ouderen zijn hiervan de dupe. Gezinnen met jonge kinderen kunnen hun luiers niet normaal kwijt.

Ik weet niet hoeveel het eerst was om aan de straat te zetten

ik zal tot volgend jaar moeten wachten om te zien wat eruit komt.

In de veronderstelling dat het €1,60 was !!

kan dat niet beoordelen

kan dit niet beoordelen

Klopt niet, kosten zijn 1.60 per inworp

maak hier geen gebruik van.

Mensen worden voor de gek gehouden. Eerst was het 1,60 per inworp, nu al 2,30 !!!

Nu prima. Vrees extra verhoging onder mom van milieu om gaten in gemeente begroting te dichten

Omdat wij zo weinig restafval wekelijks hebben en een grote container bij ons eigen bedrijf hebben staan die niet vol komt daarom gooi ik daar mijn restafval in. Amper een groente/fruitzakje per week.

Op zijn zachts gezegd totaal onredelijk. Het systeem werkt het in de hand dat je betaald voor 80 liter terwijl je maar vaak gedwongen wordt vanwege het niet kunnen bewaren van restafval om deze zak van 30 liter in de container te moeten stoppen. Dus er is een scheve verhouding, dit komt omdat je het restafval wilt weggooien je het niet kan (bv flat/appartement) niet gaat opsparen, zodat je heel de ruimte van 80 liter kan vullen. Het is niet eerlijk naar gebruik. Je kunt niet van mensen verwachten dat ze restafval gaan opsparen in hun huis of schuur, terwijl ze de ruimte of container niet voor hebben. Betalen naar gewicht of een vast tarief zodat je onbeperkt kunt inwerpen zou beter zijn.

Prima bedrag, alleen door luiers en incontinentiemateriaal moeten wij wekelijks gebruik maken van de restafvalcontainer

restafval zou opgehaald moeten worden: pmd in container

risico dat mensen niet bereid zijn hiervoor te betalen en het daarom in de berm gaan dumpen

Schandalig dat je dat durf te vragen stort is goedkoper dan dit

schandalig hoog

Stiekem verhoogt

te hoog doordat ik slecht ter been ben kan ik de zak maar voor een kwart vullen zodoende betaal ik iedere keer € 2, 30 dat is niet eerlijuk een ander doet de zak 4 keer zo vol en betaalt veel minder. Het zou eerlijker zijn als het per gewicht ging

Veel te hoog en jullie maken het steeds duurder met als gevolg dat er alternatief zal worden gestort.

VEEL te hoog!

Veel te hoog!

Veel te hoog, vandaar de hoeveelheid zwerfvuil. Ook zakken naast de bak.

veel te veel

voldoende info ontbreekt

Volgens de laatste informatie dacht ik dat het onder de € 2,- was, € 1,65 of zo.

Volgens mij is het @1,60

Voor een eenpersoons huishouden veel te hoog. Ik blijf veel te lang met het restafval zitten óf ik betaal veel te veel voor regelmatig storten in de container

Voor vele gezinnen te veel

Wij hebben als informatie gehad, dat dat € 1,60 per inworp zou zijn!!!!

Wij vonden het van €1,60 naar €2,30 een forse verhoging

Zomer moet je meer wegbrengen ivb warm weer dan gaat het wel duur worden gft afval kun je niet 2 weken in de container laten zitten

zou gratis moeten zijn ivm dumpen van afval in de natuur. Verreken dit in een gemeentelijke bijdrage per hoofd

zou het niet weten



Op zijn zachts gezegd totaal onredelijk. Het systeem werkt het in de hand dat je betaald voor 80 liter terwijl je maar vaak gedwongen wordt vanwege het niet kunnen bewaren van restafval om deze zak van 30 liter in de container te moeten stoppen. Dus er is een scheve verhouding, dit komt omdat je het restafval wilt weggooien je het niet kan (bv flat/appartement) niet gaat opsparen, zodat je heel de ruimte van 80 liter kan vullen. Het is niet eerlijk naar gebruik. Je kunt niet van mensen verwachten dat ze restafval gaan opsparen in hun huis of schuur, terwijl ze de ruimte of container niet voor hebben. Betalen naar gewicht of een vast tarief zodat je onbeperkt kunt inwerpen zou beter zijn.



22. Waarom vindt u dat de afvalzakken niet goed worden opgeruimd? Wilt u uw antwoord toelichten?

afvalzakken worden door de invoering van ondergrondse containers nu te vaak in de berm gegooid.

als ligt erom heen gewoon smerig en overal vind je afval

Blijven te lang staan

Blijven vaak te lang liggen

dat er vaak troep en glas  er naast staat

Dat mensen de zakken in de polder dumpen

de zakken staan soms een of twee dagen naast de container.

duurt te lang

Er heeft ook maanden een afvalbak buiten gestaan in de wijk.. bij het gesloten cafe.  Er ligt ook wel eens vuil uit de afvalzakken over de grond. Het wordt wel opgeruimd.. maar is erg vies gezicht. Er zijn ook ratten gezien in tuinen.

Er staat iedere keer van alles. Gemeente is te laks met opruimen en handhaven

Heb al drie keer een melding gemaakt v afval naast dezelfde ondergrondse , en de eerlijke mens moet steeds meer betalen. Leeg deze na 1 melding dan vaker!

ik zie regelmatig bij de ondergrondse afvalcontainer in de sc Schoolstraat achter de Liddl regelmatig  vuil naast de container of zelfs  in de daarnaast gelegen   bosjes gegooid.

je blijft de troep er dagen omheen zien staan

Laatst lag er een zak zeker een week naast de container

liggen er vaak meerdere dgn tot een week

moet zowiezo niet mogen dat er uberhaupt zakken ernaast staan

Omdat ze daar niet horen te staan

omdat ze er een paar dagen erna nog stonden

Rommel maakt rommel

Staan af en toe weken de ratten lopen ook voort rond

staan er altijd te lang

staan er bijna elke dag

Staan er dagen lang

staan er te lang

Staan te lang naast container

stond er te lang naast

tevaak nog steeds zakken rondom de container

vind ze te vaak in de natuur , als ik de hond uitlaat , mensen dumpen ze overal e ook  in gemeente vuilnisbakken

wat is dat voor een vraag? Waarom? Omdat het niet opgeruimd wordt.

Worden te laat opgemerkt en niet snel opgeruimd dus kapot gemaakt.

ze staan er dagen.

Ze staan er echt heel vaak!

Ze staan er, anders zag ik ze niet



23. Kunt u voorbeelden noemen van plaatsen waar afval wordt gedumpt?

?

Aan de kant van de wegen

aan de rand van de bossen/ duinen

aan de straat en in de natuur

achter vermeerplantsoen nr. 80 en 78

Admiraalsweg bij de glascontainer e.d

Af- en oprit van de snelweg

afgraving en omgeving

afritten van snelwegen.

Albert Heijn

bermen en afgelegen plaatsen

Biessertweg/ de Gement/ Engelermeer/Heidijk/de Locatie

Bij de glasbak Lindestraat Drunen

bij de kledingcontainer

bij de roeivijver e de vuilnisbakken van de gemeente puilen uit,

bij ons in de polder

bij ons in de polder

Bij ons in de polder zie ik vaker zakken liggen of grof vuil

Bij ons langs de polderwegen

bij prullenbakken en bij de containers

bij zwembad en sporthal die heigrave oa

Bosjes aan nieuwkuijkse dijk en in de polder

Bosjes d en struiken.

Bosjes. Groenstroken

Bossen

Bossen , polders , sloten.

Brandgang,  struiken

Buiten bebouwde kom: langs de weg, sloten

Buiten de bebouwde kom, en men gooit het afval in de openbare gemeente vuilnisbakken in drunen bij de winkels

Buiten gebied

Buitengebied

buitengebied

Buitengebied

buitengebied

buitengebied

buitengebied

Buitengebied

Buitengebied langs de weg

buitengebied van woonplaats

Buitengebied. Polder.

De Hoeven, het zand, de polder

De polder

de polders

De Zeeg,

Dijk

Elshoutse wielen, polder

Gemeentelijke afvalbakken

Groenstrook, parkeerterrein, in de prullenbakken die in de gemeente staan.



halve zolen pad  en spoor sloot

Heidijk ligt vaak rotzooi en afval

Het Zand, Slegerslaan

Heusdens polderwegen

honderbunde weg in de polder

Honderdbunderweg

Ik denk dat de splitsing steeds slechter gaat worden omdat het restafval uiteindelijk over de twee andere containers verdeeld zal worden. Puur omdat het super ongemakkelijk is en dus niet gebruiksvriendelijk.

In afgelegen gebieden

In bermen

in bermen van wegen

In bosjes en struiken, wat dicht begroeid is

In de afvalbakken en in de hondenpoepbakken en in het buitengebied

in de bermen

In de bermen

In de bermen langs de weg

in de bermen o.a.langs Spoorlaan

In de bosjes  bij de container en in de polder

In de bossen en vooral in de brandgangen en gewoon bij de containers

IN de buitengebieden

in de buitengebieden (polders)

In de buitengebieden.

in de buitenwijken nabij de Haarsteegse Wiel

In de GFT container deze is voor iedereen (momenteel) toegankelijk

in de hondenpoepcontainers..

In de kanten van de wegen in de polders rondom de gemeente

In de natuur

in de natuur (bos en polder)

In de natuur on de berm.

In de natuurgebieden en in de polder zie je nu meer rommel liggen dan voorheen.

in de omgeving van de "afgraving

in de papierbakken bij de winkels en parkeerplaatsen

In de polder

In de polder

in de polder

in de polder

In de polder

In de polder

in de polder

in de polder

in de polder

in de polder

In de polder

In de polder

In de polder

in de polder

In de polder bij vuilnis bakken staan zakken met vuil

In de polder en bij dijken op fietsroutes

In de polder en in de buurt van containers

in de polder en langs de dijken

in de polder en langs de fietspaden



in de polder langs de wegen

in de polder naar engelen

in de polder of natuur

In de Polder richting Cromvoirt en Helvoirt ligt meer rest afval. ik zie ook dat de afvalbakken van de gemeete vol zitten met zakken met restafval van de consument.

in de polder tussen Waalwijk en Elshout

in de polder zie ik steeds meer afval

In de polder, berm,sloten e.d.

in de polder, bij ons achter op de dijk, langs de kant van de weg

in de polder, langs het ei van drunen

In de polder, Van Grunsvenpark

In de polder.....langs de weg

in de polders

in de polders

In de polders achter Vlijmen

In de polders en in de sloten en in bermen

In de sloot achter de dijk bij de Molensteeg

in de sloot langs polderweg

In depolder wordt nu vaker gedumpt

in gemeente perken, langs de containers, in het bos, langs en in de wiel, In de berm van de weg.

In het buitengebied

in het buitengebied richting loonse en drunense duinen

in het buitengebied zie ik regelmatig grijze zakken liggen.

In natuurgebieden en sloten,(Zwaluwmoersedreef)

In natuurgebieden, langs fietspaden

in openbare vuilbakken en in bermen en sloten

In perkjes,sloten,bij straat afval emmers

in plantsoen achter de maashoven

in plantsoenen /langs de heidijk/langs het kanaal

in polders

In polders , slootjes en bij de afvalcontainers.

in sloten en bermen ver buiten de bebouwde kom

In sloten en in bermen

in sloten ri. Engelen

inde polder

je komt op en om de dijk vaker zakken tegen.

Kijk eens goed langs de weg het is een grote rotzooi

Kijk eens onder in de grijze container!!

Kijk eens rond.

Kleding bak

kledingcontainer en daarnaast neergezet

kom eens kijken in het buitengebied, kanaalweg, hoge schijf, honderdbunderweg, buitengebied in het algemeen.

krantenbezorgers mikken hun restant in de bosjes

lang de conteners

Lang’s de polderwegen

langs buitenwegen

langs de kanten in de polder

langs de overlaadweg en langs het kanaal en vuilnis bakjes in parken worden volgepropt

langs de sloot op de spoorlaan en carpool plaatsen

Langs de snelweg

langs de weg



Langs de weg

langs de weg bij voetbalclub rkdvc

Langs de weg zie je vaak afval bijv. In de berm of bosjes.

langs de weg, bij speelterreinen,

Langs de wegen

Langs de wegen in het buotengebied

langs fietspaden en polders

Langs het kanaal en de bossen in de duinen

langs rustige wegen, bermen in het buitengebied. Afritten.

Langs stille wegen/paden

Lees ik in de krant

Let ik niet op, er ligt altijd veel afval langs de weg

lngs de Wethouder van Buulweg bijvoorbeeld en in het bos achter de tennisbaan/Nieuwkuijkse Wiel

Meerdere plaatsen in de wijk

met name rondom de containers. Maar ook op plastic inzamelpunten bij appartementen waar het nog in zakken word opgehaald, welke dan op verkeerde dagen aan de straatkant worden gezet.

Naast afvalbakken.

naast de afvalcontainer ipv erin

Naast de container en gewoon in de wijk meer restafval

naast de container/ in de bermen soms enz

Naast de ondergrondse - en textielcontainer

naast de ondergrondse containers, en dan ruimt de gemeente het gratis op?????????

Naast elshoutse weg. En in de polder

Naast gewone afvalbakken binnen de gemeente

Naast glas/textielcontainers

Natuur

Natuur- en buitengebied, wegbermen en bermsloten

nee niet letterlijk

Nieuwkijkse Bosjes, Nieuwkuijkse Wiel, Vlijmense Ven. Kortom in het buitengebied ligt sinds het gescheiden inzamelen veel meer troep dan voorheen.

oa in de afvalcontainers van pmd en groente/fruit

Om het appartementencomplex ligt vaak plastic wat waait uit de zakken

Ondanks de nieuwe deksel bij een poepcontainer zijn er nog steeds creatievelingen die hun huisvuil hierin krijgen!

op de zeedijk heb ik afvalzakken gezien maar ook los afval  zoals drank en friet afvam van mac donnels  en veel bier blikken.

Op en afritten en buitengebieden

op straat bij de speelberg.in de polder

openbaar plantsoen, bij andere inzamelpunten

openbare afvalbakken poepcontainers langs de dijk en in de struiken.

overal

overal

overal

overal in buitengebied en natuurgebieden

pad bij begraafplaats

parkeerplaats voorste venne

Polder

Polder

Polder

Polder

Polder

Polder

polder

polder



polder

Polder

polder

polder

polder

Polder

Polder

Polder en brandgangen

polder en natuurgebieden

Polder Oudheusden

polder, bermen, goen platsoen, water,

Polder, bos bij de nieuwkuijkse wiel

polder, bossen

Polder, containers van bedrijven

Polder, sloten, afgelegen weggetjes

polders

polders

polders

polders

polders en natuurgebieden

Polders langs de weg

polders/ bij afvalbakken

Poldersloten

polderwegen, bij ondergrondse containers

Prullenbakken op openbare plekken

Rembrandtlaan  Drunen

roeivijver in Drunen

Roeivijver, afgraving en de kanaalweg

Rond de gele afvalbakken in de wijk.....en in de polder

sloot naar waalwijk , , elshout , enz

sloten en bermen in de gehele gemeente

sloten oranje nassaulaan

Straat vuilnisbakken worden gevuld met tasjes huisvuil.

Tussen struiken, in de containers voor glas en kleding en op stille plekken.

Tussen vlijmen en Den Bosch richting Engelenmeer

Vaartweg

veel naast container, polder, nieuwkuijkse wiel

Vijfhoevenlaan

Vijfhoevenlaan langs de sloot, polder

voor de flat op de Hudsonring.

voornamelijk zwerfafval

Vuilnisbakken centrum

Vuilniszakken in de bossen of ergens in een berm gegooid.

waterwingebied

Wij zitten vlak bij polder. Je ziet daar regelmatig een zak staan. Ook in het bos regelmatig afval. In bepaalde brandgangen ook, ook groter afval.

zeggelaarseweg

zie ik op verschillende plaatsen

zie met fietsen wel eens afval liggen weet niet meer waar

zie regelmatig her en der zwerfafval liggen of vuilniszakken bv rondom het EI van Drunen.



27. Welke afvalsoorten brengt u naar de milieustraat? (U kunt meer antwoorden aanvinken)

Anders, namelijk

Alles

alles wat niet bij restvuil mag

batterijen en verfresten

Bruin en wit goed

diverse rommel

Electr. Apparaten

Electrische apparaten

Elektrisch apparaten

Elektrische apparaten

Elektrische apparaten

elektrische apparaten e.d.

Elektrische apparaten, metaal

elektrische kapotte apparaten

Elektronica

elektronica

elektronica, wit- en bruingoed

Elektronische apaaraten

En natuurlijk het afval wat te groot is voor de zakken en niet geschikt voor de containers. Dit zijn voor mij extra kosten milieustraat incl extra vervoer!

glas

glas

grof tuin afval

ijzer

Ijzer

Ijzer, electronica

kapotte spullen

kleine electrische aperatuur

kleine huishoudeijke apparaten

Luiers

luiers

luiers

LUIERS

Luiers

Luiers

Luiers

luiers

luiers en incontinentie materiaal

Luiers en plastic

Luiers, glas

olie

Plastic van een sportclub

Restafval

Restafval wat je voorheen gewoon in de container kon gooien maar nu door soort of afmeting gedwongen wordt om naar de milieustraat et brengen en vervolgens daar dus ook nog een keer af te rekenen. Verborgen kosten wat niet in de lezing van tot stand komen van kosten voor de ondergrondse container is meegenomen

tl buis

wit en bruingoed

Wit en bruingoed

wit goed

wit of bruingoed



30. Wilt u verder nog iets opmerken over de afvalinzameling?

- de ondergrondse container voor restafval zit vaak vol. dit merk ik pas nadat ik mijn pas over de container gehaald heb, en er dus wordt afgeschreven. ik vervolgens de kanteldeksel niet open krijg omdat de container vol zit. ik kan mijn afval niet kwijt en mag het weer terug naar huis nemen.. en ben wel 2.30 euro lichter...

 - glascontainer hoek Haarsteegsestraat/ Mr Prinsenstraat staat aan veel gebruikt tro�oir. Hier ligt al�jd glas op de grond. Gevaarlijk voor met name kleine kinderen (vallen/ dunnere schoenzolen) en banden fietsjes/ wandelwagen.- goed dat de gemeente aandacht hee� voor n beter milieu, maar in de huidige vorm zou niet mijn keuze zijn

 1. de kosten per weg te brengen zak is vrij hoog, daarom soms opsparen en naar milieustraat gecombineerd met ander afval wegbrengen.2. voor oudere mensen of mensen met een beperking is deze vorm van inzamelen erg las�g, zij zijn a�ankelijk van derden om hun afval weg te laten brengen, terwijl ze met de kliko nog wat meer eigen regie hadden.

 Aan het eind van de streep zijn we duurder uit en we moeten daarbij veel meer zelf doen.Nu het afval beter  gescheiden wordt hebben jullie minder inkomsten en verhogen jullie de prijs per keer dat je de ondergrondse afvalcontainer gebruikt.

afstand dus het gesleur met je afvalzak en dan dat ondergrondse vol is ook meegemaak! niet prettig.

afstand is te ver naar de contener

 afstand tot container is veel te ver als je zoals ik in het centum van de ves�ng woont3x aan de buitenrand van ves�ng vind ik schandalig en niet goed doordacht

Afvalscheiden is prima maar zelf het restafval wegbrengen is niet fijn: zwaar, onhandig dragen (of 'vervuilende' auto nodig). Daardoor blijven zakken té lang in de tuin liggen en dat is weer niet hygiënisch.

   Alles in zamelen en naar een centraal punt (en) brengen in het land.Daar laten scheiden.Volgens mij veel goedkoper.Geen extra administra�eve groep nodig.

Als er in 2017 na een uitgebreide proefperiode een prijs van 1,60 euro wordt vastgesteld voor een zak restafval en deze wordt voor 2018 "bijgesteld" naar 2,30 (een verhoging van ruim 40%!!!) dan krijgt u voor de (financiële) voorbereiding van de invoering een diepe onvoldoende. Sterker nog: ik krijg de indruk dat u het initieel aantrekkelijker heeft voorgesteld (om het project te laten slagen) en dat u achteraf eea bijstelt omdat het toch niet meer is terug te draaien. Hiermee maakt u zich in mijn ogen niet alleen onbekwaam, maar ook onbetrouwbaar.

als ik oude mensen met een rollator, die dan toch al slecht ter been zijn,  zie lopen met nog geen half gevulde afvalzak naar de inzamelplaats word ik toch verdrie�g. Ze zijn al slecht ter been, hebben nog geen halve afvalzak en betalen daar dan nog eens de hoofdprijs voor.

als ik ouder wordt , daardoor ook weer afhankelijker , van anderen

 Als je een keer flink aan het opruimen bent dan moet je wel vaak een inworp in de  ondergrondse afvalcontainer doen.Ik vraag me af of het dan ook mogelijk is om heel veel afval in 1 keer naar de milieustraat te brengen.

Ben lichamelijk beperkt en ondervind daardoor vaak hinder in het wegbrengen van afval. Soms verzamel ik het op in de schuur en breng het met iemand anders in de auto weg. Dat is een verslechtering ten opzichte van de eerdere methode; een restcontainer, groencontainer en plas�cafvalzakken.

Berichtgeving is dat het hele omgekeerd inzamelen uiteindelijk niets opleverd voor het mileu. Je hebt de fabrikanten nodig

Bij eindafrekening kostenverschil met voorgaande jaar aangeven. Lagere totaalkosten direkt teruggeven aan burger door kosten per storting te verlagen. Dus beter communiceren wat burger bespaart met de extra inspanningen.

bij flat liggen altijd enkele dagen zakken

Bij het wegbrengen van de zakken, eerst kopen van de zakken, dan eind lopen ben niet best te been meer. In auto totaal onder de viezigheid zakken vies aan de onderzijde, volgende keer een idee de zakken te legen in het stadhuis ben deze manier van inzamelen beu. Voor ouderen is het geen doen om deze zakken twee straten verder weg te brengen. Gemeente heb eerst eens contact met jullie bewoners over dit soort dingen en kijk verder dan jullie gemeentelijke neus lang is.

Bij ons in de buurt (Zuiderpark) is de glascontainer (Nassaulaan) weggehaald. Dit ervaar ik als een groot gemis

Bijzonder dat uw brief is gesteld aan mevrouw terwijl dit huishouden door een man wordt verzorgd!!!

Containers staan vanaf de woning te ver weg lopend weg brengen is haast niet te doen. Er is na het scheiden van het afval nog te veel afval om het ook goedkoper of net zo duur te doen dan voorheen nu is afval een grote kosten post.

Controle op illegaal dumpen plus enorme boetes erop moet toch helpen?

  Dat de prijs zo snel  verhoogd is naar 2,30 euro per stor�ng.Ik denk dat dat bij vele mensen niet bekend zal zijn.Misschien dat daardoor mensen hun afval niet al�jd op de juiste manier verwerken.

dat de zakken wegbrengen  wel duur is geworden dan eerst was

Dat er meer gecontroleerd wordt op berm/zwerfafval en indien mogelijk 'n boete daar voor uitschrijven. Kan niet hoog genoeg zijn. Je laat toch in je huis ook niks op de grond achter!

Dat het over het algemeen   goed loopt.

 Dat het verhogen van 1,60 naar 2,30 ongehoord hoog is en dat dit het afval dumpen op plaatsen waar dit niet hoort er zeker aan bij draagt. Dat een gemeente deze verhoging moet doen dat had ik van te voren wel kunnen inscha�en.De gemeente komt namelijk geld tekort omdat er te weinig gestort wordt. Slechte voorbereiding van de gemeente in deze. En dan ook nog eens een grove verhoging van het vaste bedrag, leuk toetje voor een gemeente om geld in te zamelen. De inwoners zijn van deze verhogingen totaal niet op de hoogte gebracht, gewoon weg een slechte zaak. Je kunt als gemeente dan wel zeggen dat alles leesbaar is op diverse sociaal media maar een groot gedeelte van de inwoners hebben die mogelijkheid niet dus komen deze straks voor een leuke verrassing te staan, meer geld betalen voor steeds minder inleveren van afval.

dat het voor senioren een hele opgave is om met de zwaarste zak afval te moeten leuren en sleuren

dat mensen alles maar dumpen in de polder wij gaan veel wandelen wij zien veel afval in de polder .

de afstand is te ver om te lopen met een zware vuilniszak. Daarom gebruiken wij de auto... en heel veel andere zie ik het ook regelmatig doen...

De app van de afval inzameling (sinds overgang naar nieuwe app) die je in kan stellen om een melding te maken wanneer wat aan de straat moet, werkt vaak niet, geeft vaak geen melding.... Dit is lastig, waardoor het aan de straat zetten vergeten wordt en de hoeveelheid groenafval of pmd te ver opgestapeld.

De auto nodig hebben ( leeftijd!) om afval weg te brengen omdat de afvalpunten te ver zijn om te lopen vinden wij nogal raar.

De container aan huis  1000 maal fijner , En ik denk zeker dat er met het verdwijnen van de container meer afval op straat en in het milieu verdwijnt

De container met medisch afval wordt door een buurtgenoot aan de straat gezet. Ik ben niet in de gelegenheid gebruik te maken van omgekeerd inzamelen i.v.m. beperkte mobiliteit.

 de containers staan te ver weg moet al�jd de auto gebruiken.waarom niet dichter bij op de bosscheweg ik moet naar de remise  of naar nieuwkuijk

De gft kliko wordt in de winter maanden minder gebruikt, geen of nauwelijks tuin afval. Maar in de overig maanden wordt deze meer gebruikt. En als dan dan de zon een hele middag op een volle gft kliko staat schijnen dan gaat deze behoorlijk stinken. Dus in de zomermaanden zou de ophaal frequentie wat om hoog mogen en in de wintermaanden wat minder.

De glascontainer bij het oranjeveld in Drunen staat direct aan de straat. Niet veilig om daar te staan. Zeker niet voor kinderen.

De informatie over de online afvalwizer pdf lijkt onjuist te zijn! Ik kijk naar mijn buren voor aanwijzingen!

De inworp opening van de ondergrondse container is te hoog

De kosten € 2,30 per keer voor restafval zijn veel te hoog, zeker voor eenpersoons huishouden die afval goed scheidt: de keus is dan om afval langer te laten staan met kwalijke reuk tot gevolg of hogere kosten voor inleveren van kleine hoeveelheden.

De kosten per ingeleverde zak restafval zijn te hoog

De kosten per zak zijn erg hoog. €1,25 lijkt naar mijn mening redelijk in plaats van €2,30.

De kosten zijn veel hoger  geworden omdat je vaker naar de milieu straat moet. Restafval zakken van 30 L moet je eerst opbergen totdat je 2 zakken heb welke je dan pas kan afvoeren.  Er zijn teveel materiaal soorten die veel ruimte innemen en dus niet in de restafval container terecht komen.

  De kreet ''omgekeerd inzamelen'' is belachelijk. Kijk maar in een woordenboek.Kort na de invoering van het ''omgekeerd inzamelen'' werd bekend gemaakt dat het tarief omhoog zou gaan. Dit is bij veel inwoners in 't verkeerde keelgat geschoten.

De mensen worden eerst gepaaid met b.v.  de gratis zakken! als alles  eenmaal een beetje lijkt te werken wordt het betalen voor de burger!(de zakken dat is het begin) en het resultaat van  apart inzamelen is dan te zien in de polders en natuurgebieden van de gemeente Heusden! dit wordt dan hopelijk weer opgeruimd! en de gewone burger wordt weer op kosten gejaagd!

De ondergrondse container is een verarming van de dienstverlening door de gemeente.

De ondergrondse container stinkt ernstig in de zomer, bij het legen blijft er nogal eens restafval in container hangen. Misschien containers schoonmaken in de zomer, zodat het geen broei plaats wordt.

De ondergrondse containers daar past weinig in en is daardoor in verhouding veel te duur.

De ondergrondse containers stinken heel erg. Je ruikt het vanuit de verte al, dan zijn ze gewoon dicht.

de restafval zit bij de meest mensen nu in plastic zakken,die buiten staan.De ratten vreten er nu aan,dat kon eerst niet om dat die zak in een hardplastic container zat. met als gevolg meer ratten. Op zich niet zo erg, ware het niet dat ratten vlooien hebben, op zich niet erg ware het niet dat die vlooien virussen hebben die de Builenpest veroorzaken.



De wethouder beweerde dat de afvalinzameling goedkoper zou worden, maar het tegendeel is waar! Bovendien vermoed ik dat  voor een aantal ouderen binnen de gemeente Heusden  de afstand tot de container te groot is om voordeel te hebben van het omgekeerd inzamelen, tenzij zij hun afval mee kunnen geven aan buren of  een familielid hun afval naar de container brengt.

  De zakken van restafval worden door ka�en opengekrabd als er vis of vleesresten inzi�en.Een volle zak is vaak zo zwaar/onhandig te dragen  dat ik er een winkelwagentje voor gebruik. scheelt autogebruik.De publieke discussie over de werking van gescheiden ophalen vind ik verwarrend; werkt het nu wel of niet?

  decontainer staatde container voor restafval staat te ver weg

Dit systeem dat extra inspanningen vergt van de inwoners komt hoofdzakelijk ten goede aan de gemeente (arbeiders), doch wij vinden dat dit een echte taak van de gemeente is en derhalve niet zo gemakkelijk op haar burgers afgeschoven kan worden.

Door de etensresten te scheiden in een aparte bak, krijg je in de zomer veel meer fruitvliegjes binnen en buiten in de groene container, schimmel en ongedierte (maden en vliegen) en gaat s�nken. a�reekbare zakken gebruiken is niet de oplossing, breken te snel af.

doordat alles in een zak moet heb je vaak, onhandige vormgeving, van spullen die je niet in de zak kwijt kan.

Doorgaan op de ingeslagen weg.

duidelijk locatie voor incontinentie materiaal in de wijk.

dumping van afval in het buitengebied wordt naar mijn idee voornamelijk veroorzaakt door de hoge kosten van de milieustraat. Laatst was in 75,- kwijt aan bijv restafval maar ook enkele deuren die ik nergens voor hergebruik kwijt kon. Mijn voorstel zou zijn de kosten voor milieustraat opnieuw te bekijken tov ook de kosten die nu worden gemaakt voor ophalen dumpafval.  Tevens beter inrichten proces en locatie van hergebruik materialen/spullen.

 echte winst van het di�ar systeem is mij niet duidelijk. Er zou meer winst te halen zijn uit een "gra�s"systeem met een totaal bedrag voor ophalen aan huis van alle aangeboden afval. Het nieuwe  systeem gee�  te veel mogelijkheden tot illegale ontduikingen door dumpingen van zakken afval.

Een nadeel. Voorheen ruimte ik veel zwerfafval in de buurt op. Dat deed ik in mijn container. Nu kan de helaas niet meer zo makkelijk, dus laat ik het zwerfafval voortaan liggen.

Eens per maand, zou je 5 kg grofvuil. Gratis moeten kunnen aanbieden. Dit zijn spullen die slecht in de zak passen, maar wel rest afval is.

Er moet ECHT beter gecontroleerd worden op mensen die afval dumpen op straat (al dan niet naast de ondergrondse container). Verder zou het fijn zijn dat de ophalers op VASTE tijden komen. GFT moet in de zomer 1 keer per week worden opgehaald. De gemeentelijke heffingen op afval zijn echt absurd hoog.

er staan nu vaak halfvolle groen containers en PMD containers aan de straat. Probeer mensen te stimuleren om alleen volle bakken aan te bieden, bv ledigingstarief

Er worden  te vaak zakken met afval geplaatst bij glascontainers, kledingcontainers en ook bij de ondergrondse containers. Dat wordt weliswaar elke dag door de gemeente opgeruimd, maar het is wel een grote ergernis bij veel mensen. Zorg voor meer handhaving, cameratoezicht en plaats eventueel bordjes met daarop nog eens vermeld dat het storten van afval naast de containers niet is toegestaan. Of plak stickers met die tekst op de containers.

   -Er worden geen plas�c zakken meer beschikbaar gesteld (container wordt vies).-Kan tuinafval (groente, loof enz.) niet brengen op de milieustraat.-Ondergrondse containers staan te ver weg, afstand te groot.-Sjouwen met restvuil is niet pre�g.

Er wordt afval gedumpt en de gemeente ruimt het op

Er zijn mensen die hun rommel niet in de container doen en dat is wel echt een rotzooi!!! Daarnaast vind ik het allemaal erg duur!

Er zijn te weinig punten, je moet nu met een stinkende huisafval zak in je auto rijden om de zak weg te gooien. Deze zak staat tevens in je schuur te geuren, terwijl deze anders in een container buiten stond. Dus de stank in en rond huis is toegenomen en de afstand is te groot, dit geldt zeker voor onze bejaarde buren.

Erg onhygiënisch  dat groente en fruitafval om de 2 weken wordt ingezameld. zeker in de zomer. De maden lopen gewoon uit de containers. Dit is vragen om  ellende. In de zomer zou de groene container echt elke weeg geleegd moeten worden.

gaat prima zo!!! gewoon lekker zo doorgaan !

Geef mij oude restafval container maar terug.

 geen asbakken en peuken in de goot naast de auto legen. Legedrinkverpakkingen mee naar huis nemen.

 Geen glascontainer bij een basisschool.  Er ligt vaak veel glas op straat waar kinderen over moeten steken.De Bussel , het is daar vaak levensgevaarlijk .

Geen opmerkingen

geen opmerkingen

Gescheiden afval inzameling is een goed idee, alleen, toen we starten met gescheiden afvalinzamelen werdt er via een berekening getoond dat het goedkoper zou zijn, het jaar was nog niet om om en de prijs werdt verhoogd van 1.60 naar 2.30 zonder enige vorm van onderbouwing.  Met deze situatie ben ik het niet eens, en daar mag dan ook wel eens iets aan gedaan worden.

  Gewoon de oude manier van ophalen met containers , de kosten doen er meestal niet toe .Gemak dient de mens en het blij� zeker schoner op straat .Nu gooi iedereen alles maar gewoon op straat , omdat ze anders naar de afvalcontainer moeten sjouwen met hun rotzooi voor oudere is dit al helemaal niet te doen

GFT bakken (Laan v Tasmanie) door de hoogte van de bak soms wat lastig te gebruiken met name voor de ouderen onder ons.

GFT mag meer opgehaald worden.

Graag bladkorven terug in maart/april in Meliepark. Alle panden hebben beukenhagen die alle blad verliezen. Niet normaal wat voor een volume blad dat is.

Graag een ondergrondse container dichterbij. Nu 1,2 km.

Graag frequenter groene kliko  papier ophalen. Meet handhaven op dumpen van afval en zwerfafval.

  Graag iedere week de groene container ophalen! Hier wil ik ook wel voor betalen.Vooral in de zomermaanden.Door het om de week ophalen ga ik dit afval meer bij het restafval gooien. De extra kosten daarvoor heb ik liever dan de stank in mijn tuin.

graag nog een papiercontainer erbij

Graag nog een papiercontainer.

 Graag oud papier vaker ophalen. Weinig ruimte om dit te bewaren. Staat zo slordig in huis of staat in de weg in de schuur.

groenafval mag wel meer opgehaald worden vooral in de zomer

Groenafval zou in het voorjaar en najaar vaker mogen worden opgehaald

  grootste kri�ekpunten zijn: er wordt significant meer afval in sloten en bermen gedumpter wordt niet gehandhaa� op dumping en boetes zijn ongetwijfeld te laag

Had graag de groene container nog gratis willen omwisselen voor een kleinere

heb al een keer melding gedaan dan vaak storing is. belachelijk dat de prijs in nog geen half jaar tijd flink omhoog is gegaan. ga nu naar de milieustraat ben ik uiteindelijk goedkoper uit dan via de ondergrondse. Mijn auto is nu zelf de vuilniswagen, nu moet je iedere keer met de auto de zakken weg brengen en stinkt je hele auto en ook heb je nu geen plek om je afval op te sparen omdat je geen container meer hebt, en daardoor ook je tuinhuis flink stinkt in de zomer omdat je nu daar je zakken bewaard tot je genoeg hebt om weg te brengen. je legt deze zakken niet los in de je tuin, want dan krijg je nog meer ongedierte!

het enige wat erg storend is zijn de afvalbakken die door sommige eigenaren na lediging nog een dag of langer op straat blijven staan

Het enigste waar wij en menige  andere burger bang voor zijn dat de kosten dadelijk geleidelijk omhoog gaan. Dit vindt ik niet nodig daar wij toch al voor deze periode het afval deden scheiden.

Het gescheiden afval in zamelen op de manier zoals het nu gaat is voor veel mensen een ergernis. Lopen met zware zakken te schouwen.  bovendien wordt er sinds deze manier van inzamelen veel meer afval in het buitengebied gedumpt. Ook naast de afval containers en in de hondenpoep containers worden zakken met restafval gegooid of neergezet.  Natuurlijk moeten wij wel bewust omgaan met ons afval, maar of dit nu de juiste manier is trek ik erg in twijfel. Volgens mij zijn er veel meer kosten aan verbonden om alles apart op te halen en zijn de bate niet zo groot. Als het rest afval gratis gestort kan worden gaan de mensen ook beter scheiden, nu wordt er vaak gedacht, doe maar bij het GTF of DMP afval, dat is goedkoper. Naar het milieu wordt dan minder gekeken dan naar de kosten.  En is het wel zoveel beter om gescheiden in te zamelen??? voor wie en voor wat? Als je de berichten over deze manier van inzamelen leest is dit nu niet echt een succes te noemen.

Het idee van omgekeerd inzamelen is aardig, echter wordt voorbij gegaan dat dit gepaard gaat met transport per auto naar de inzamellokatie. Weg milieuwinst. Voor mij persoonlijk is de afstand tot de inzamelcontainer hoog. Veel te hoog. Hoger dan wettelijk toegestaan. Ik doe daarom niet mee. Heb grote container elders gehuurd die aan de deur geleegd gaat worden. Als dankjewel dat ik de gemeente niet meer belast met mijn restafval mag ik wel meebetalen....?!?

Het inzamelpunt voor restafval is behoorlijk ver lopen (als je dit met een zware plasticzak moet doen).

 Het is jammer dat eer geen landelijk systeem is. Volgens mij is omgekeerd inzamelen ook totaal achterhaald.Kosten moeten op een andere wijze worden opgehoest. Het herkennen van kosten leidt tot zwerfvuil en dumpen.

het lopen met rollator en daarop ee n afvalzak is moeizaam en zwaar

Het mag wel duidelijk zijn dat ik vanaf het bekend worden een behoorlijke tegenstander ben van het systeem van omgekeerd inzamelen zoals dat bij ons gehanteerd wordt. Ik ben van mening dat de gemeente een onvolledige voorstelling van zaken en een veel te eenzijdig verhaal hee� gegeven en de inwoners zijn de dupe. 

Het met je afval over straat moeten om weg te gooien vind ik niets. Wc rol op een campingidee.

Het oude systeem was prettiger. Veel andere gemeenten scheiden niet bij de bron, omdat er toch niet door de burgers goed gesorteerd wordt. Denk niet dat het goedkoper is voor de burger en gemeente.



Het systeem van omgekeerd afval inzameling is prima. Alleen is het gemeen om de prijs per zak afval binnen een half jaar met een halve euro omhoog te doen. We hebben geen zeggenschap hierover en dat voelt oneerlijk!

Het tarief voor het inleveren van restafval is in een jaar tijd van 1,60 naar 2,30 gegaan. Dat is een verhoging van ruim 40%. Dat vond ik niet zo netjes. Eerst omgekeerd inzamelen invoeren, laten lijken alsof het goedkoper is en dan 1 jaar later fors verhogen. De rekensom die werd voorgelegd, sloeg nergens op. Ja, ik heb minder restafval (omdat ik nog beter oplet en vaker naar de milieustraat ga), maar dat neemt niet weg dat er een flinke verhoging is toegepast. En dat geeft een nare bijsmaak.

het zou fijn zijn als de kliko s uit het straat beeld zouden verdwijnen . ze staan overal .

Het zou handig zijn om iets van een container te hebben waar je je afvalzakken in kan bewaren. Nu beland het in de schuur tot het voldoende is om weg te brengen, maar dat staat eigenlijk altijd in de weg

het zou in de zomermaanden fijn zijn als de container voor GFT elke week gehaald zou worden

Het zou prettig zijn als er een mogelijkheid bestond om grof vuil op afspraak op te kunnen laten halen

Het zou zeer gewaardeerd worden als er luiercontainers in de wijken komen

Ik ben slecht ter been, ik kan mijn afval niet weg gooien en ben afhankelijk van andere mensen

ik ben vooral ontevreden over de mogelijkheid om grof restafval  kwijt te raken.Eerst kon je wat grotere dingen kwijt in je grijze kliko,maar dat kan nu niet meer.Daarvoor moet je speciaal naar de milieustraat en dat kan voor ouder wordende mensen moeilijker en misschien zelfs ondoenlijk woorden.Dit vind ik echt een minpunt van het nieuwe systeem.Ook afvalbakken voor glas,textiel,luiers en incontinentiemateriaal zijn bij ons in de nabijheid niet te vinden.Ook hiervoor geldt hetzelfde bezwaar voor de ouder wordende mens.

 Ik en meerderen in de buurt zouden graag zien dat het papier bij ons voor de deur wordt opgehaald in plaats van dat wij dit helemaal naar de wijk moeten brengen en daar minimaal 10 minuten voor moeten lopen (per doos! en ook nog terug daarna).Daarnaast zou dit ook voor restafval moeten.

Ik had graag positief willen zijn, maar het opheffen van de ondergrondse container maakt dat ik dat niet kan zijn. Bezwaren worden weggewoven alsof ze niet bestaan, maar als je een container op 50m had en nu op >300m, dan is dat niet praktisch. Als je dan ook een wethouder ziet verklaren dat "het aantal klachten op 1 hand te tellen is", dan klopt dat niet. Ik ben positief over het gescheiden inzamelen in het algemeen (we deden dat al zoveel mogelijk), maar niet op de manier dat er in de gemeente Heusden mee omgegaan is.

Ik heb al meerdere malen gevraagd om een voorziening voor de inzameling van luiers en incontinentiemateriaal in oudheusden maar nooit een antwoord of reactie ontvangen. Ik vind het een gemiste kans van de gemeente dat hier niets mee is gedaan en dat nu het omgekeerd inzamelen al is begonnen.

Ik heb een slecht gevoel bij de aanpak van omgekeerd inzamelen door de gemeente omdat ik uiteindelijk duurder uit zal zijn door structurele verhogingen per keer dat er afval wordt aangeboden. Het is milieuvriendelijker maar helaas duurder op termijn in vergelijking met normale inzameling. 

   Ik hoor dat afval sorteren geen zin hee� omdat het aan het einde toch bij elkaar komt.zoals glas alle soorten bij elkaar gesmolten.plas�c ook vele soorten verschillend bij elkaar wat zo niet verwerkt kan worden.Ik vraag me dan af of afval scheiden wel zo effec�ef is? maar ik doe het nu wel ivm het afstorten van zakken.

Ik mis de oude container elke dag. Vind dit helemaal niets.

Ik mis een container voor de vuilniszak omdat ik niet bij elke volle zak gelijk naar de container loop. Ik spaar ze op als ik er 3 heb.

Ik mis een glascontainer in onze buurt. Vennen west 3

Ik snap dat het idee erachter is dat mensen beter inzamelen. Ik denk dat dit maar gedeeltelijk werkt. Wij scheidden onze afval voor dit nieuwe systeem al heel goed en moeten het nu ook nog zelf wegbrengen en rondom huis lang verzamelen en opslaan. Dat is balen

 ik vind alleen wel dat er in de zomer periode vaker het groen en de plas�c opgehaald mag worden ivm de stank overlast en de maden die in de container gaan zi�en.verder vind ik dat ze oud papier ook 2 keer per maand op moeten halen

ik vind dat er meer publiciteit over de afval inzameling moet komen. Met nam over het scheiden van afval wat hoort kan er wel bij plas�c, karton en blik? Dit is voor mij regelma�g een vraagteken. Plas�c van allerlei aard gooi ik dan bij het plas�c omdat ik geen idee heb waar het van gemaakt is. 

Ik vind de containers te klein, je moet af en toe 2 x de container gebruiken om alles kwijt te raken, en dan wordt het duur.

Ik vind het enorm vervelend geworden sinds het omgekeerd inzamele. Ik woon in een klein apartement, waar moet ik al dat verschillende afval laten? Daarnaast heb ik niet zo'n grote afvalbak maar kan ik volle vuilniszakken ook nergens kwijt, het kost een kapitaal om telkens 2,30 te moeten betalen omdat ik niet wil dat er een volle afvalzak in huis staat waardoor het overal stinkt. De oude inzamelbak voor afval is een gft bak geworden, deze gebruik ik dus nooit want ik heb geen idee hoe ik dat moet scheiden zonder dat heel mijn huis stinkt en het midden in de woonkamer staat. Verder moet ik een heel eind lopen eer ik bij de afvalbak kom om mijn vuilniszakken weg te gooiem. Wat mij betreft is er niet nagedacht wat dit plan inhoud voor mensen die geen buitenruimte hebben en sowie weinig ruimte om extra dingen kwijt te kunnen.

Ik vind het erg vervelend dat er mensen zijn  die hun vuilniszakken zomaar bij container neerzetten, hun overtollig glas en andere spullen maar dumpen bij de afvalcontainer.  Want daar wordt het toch door de afvalstoffendienst weggehaald.

Ik vind het jammer dat je het plastic en blik zo in de container moet doen  ik maak liever gebruik van een plastic zak en dan in de container  vind dat hixgienischer ook voor het schoonhouden van de contander.  Dus ga door met het verstrekken van de afval zakken aub.

Ik vind het omgekeerd afval inzamelen verschrikkelijk. Niet gebruiksvriendelijk je word hiermee terug gezet in het gemak van afval scheiden, omdat je het restafval niet in de container kan gooien en je met een plastic zak de helft van de tijd kapot over straat moet lopen. Hier is ook niet gedacht aan ouderen, gehandicapten en jonge gezinnen met kinderen. Gevolg afval zal minder goed gescheiden worden omdat het waarschijnlijk deels in de groen of plastic container zal belanden. Ik begrijp niet hoe iemand zo iets kan bedenken! Had de grijze dan gesplitst in half plastic en half restafval.

Ik vind het schandalig dat de prijzen omhoog gaan omdat het afval minder is geworden dan de Gemeente Heusden rekening mee had gehouden. Hoe kun je dat nu uitleggen? Het omgekeerd afval heeft trouwens ook het effect dat heel veel mensen hun afval meenemen naar het werk om het daar te dumpen. Lijkt me ook niet de bedoeling. Als je wil dat mensen vaker hun afval dumpen dan moet je de kosten omlaag brengen. Als alleenstaande duurt het 3 maanden voor ik een grote vuilniszak vol heb. Vanwege de kosten breng ik het niet eerder weg. En dat kan nog wel eens voor stank zorgen.

 Ik vind het scheiden van afval prima,  ik. doe dit al jaren.Ik hoop alleen dat het inderdaad ook gebeurd als de containers worden gelost.?!

Ik vind het vooral heel erg duur. Je moet er dan ook nog meer voor doen. We zijn weer goed voor de gek gehouden door de gemeente. In plaats van beloond worden door je harder werk mag je ook nog meer gaan betalen. Ik kan dan ook niks positiefs kwijt over dit onderwerp.  En zie totaal het nut niet van deze actie. Erg jammer!

Ik vind persoonlijk dat het een chaos is geworden,jullie zullen ook wel begrijpen dat de meeste mensen gewoon hun restafval in de groene en grijzen containers doen ik heb nog nooit zoveel containers buiten zien staan sinds de nieuwe regeling. Plus regelmatig ligt hier heel de brandgang vol en het is van niemand ??

Ik vind vooral dat oud papier heel weinig wordt opgehaald 1 keer per maand. De groene container in de winter is om de week genoeg maar straks als het warmer wordt is het teweinig ik heb vorig jaar veel last gehad van vliegen ( ongedierte). En stank.

Ik vind wel de prijsverhogingen per 1 januari 2018 absurd. Ruim 30% verhoging voor de vaste kosten en bijna 50% verhoging voor de stortkosten per zak is niet normaal. Maar de gemeente is net als de rijksoverheid, ze beslissen over de centen van de burgers en dat is toch zo makkelijk. Want de burger heeft geen alternatief.

Ik vond de container makkelijker. Niet alles kan makkelijk in plastic zak. Grote dingen kun je er niet in stoppen.

Ik vond het ouwe systeem veel fijner , rest afval gewoon in de grijze container. Gelukkig dat ik een auto heb anders had ik met mijn vuilniszakken dat hele stuk kunnen gaan lopen .. met de auto ben je er zo maar lopend met vuilniszakken naar de container is best een eind. Hierbij denk ik ook aan de oudere mensen die geen auto kunnen rijden en zo''n stuk ook niet kunnen lopen .. niet iedereen heeft familie en / of buren die tijd hebben of de moeite willen nemen om het voor ze weg te gooien.  Daarbij zijn die ondergrondse containers in de winter niet bepaald fijn .. als het vriest kun je je afval al niet weggooien want die klep van de container zit dan vast gevroren. Ik heb hiervoor in een appartement gewoond met dus ook zo'n ondergrondse container en heb in de winter regelmatig mijn vuilniszakken moeten opsparen omdat dah ding vast gevroren zat. Daarbij heb ik tot 2x toe tijdje terug meegemaakt dat iemand die klep niet helemaal goee naar achter gooit zodat de vuilniszak eruit valt met gevolg dat ik mijn pasje 

Ik woon aan de Belgielaan. Aan beide kanten staan appartementen voor singles. Deze mensen hebben geen grijze kliko voor PDM. zij gebruiken nog plastic zakken. Vroeger was er een keer per 2 weken een berg plastic zakken. Nu liggen er altijd zakken te slingeren. Katten en ander ongedierte vreet deze zakken aan. Geeft een erg rommeling gezicht in de buurt. Kunnen deze mensen geen gezamenlijke container krijgen voor PDM-afval?

Ik woonde voor het omgekeerd inzamelen nog niet in de gemeente Heusden (Drunen). Ik vind wel dat er redelijk veel zwerfafval ligt, langs de weg, in perken, ed. maar of dit voorheen minder was weet ik dus niet.

 Ik zie nu in de achtertuinen van mijn buren de stapels vuilniszakken al groeien, bij 1 van de buren zijn het er inmiddels 5, dit zal met het s�jgen van de temperatuur wel gaan s�nken en er komt ongedierte op af, dit was in de oude situa�e beter. In mijn buurt wonen veel alleenstaande oudere dames die nu met een vuilniszak moeten gaan zeulen of onhandig achterop de fiets ernaast lopend de vuilniszak wegbrengen.

Ik zou dichterbij een ondergrondse willen zodat ik kan lopen i.p.v. Met de auto een zak wegbrengen. Verder zou ik 1 vaste dag in de week willen hebben voor t ophalen van plastic, groen of papier. Nl op dinsdag. Nu is t groen op dinsdag, papier op maandag en plastic op vrijdag

Ik zou graag een betere voorziening hebben voor het verzamelen van chemisch afval. Batterijen en dergelijke kunnen beter verzameld worden in een kleine container en geleegd worden op periodieke basis dan dat men zelf dit naar een winkel moet brengen.

Ik zou graag een container hebben voor het papier en karton. De inzameling zorgt nu voor meer zwerfvuil. Het karton waait vaak weg als het aan de straat staat.

 Ik zou het fijn vinden wanneer  de containers, en ander op een zelfde dag van de week wordt opgehaald.Hoe� niet de zelfde week uiteraard.

Ik zou het zelf prettiger vinden het restafval vaker in een klein volume weg te brengen (ivm geur), nu doe ik dit niet ivm kosten. Het zou voor mij dus een verbetering zijn als ik per keer maar kleinere hoeveelheden restafval aan kan bieden tegen een lagere prijs

In de kern begrijp ik het principe achter omgekeerd inzamelen en ben het hier mee eens. Echter vind ik dat de huidige vorm, met name voor ouderen en minder valide ronduit slecht toegepast is met te lange loopafstand naar containets. Dit geldt niet voor mijzelf maar wel voor mensen die ik ken. Er zijn Te weinig containers,  zelfs in de buurt van zorgcentra. Persoonlijke angst is gestaag ophoging van ledigingskosten die neutraal gezien niet in verband staan met de echte gemeentelijke lasten van afvalverwerking en puur dienen om kosten in de begroting te dekken.

in de zakken is het moeilijk bv met puin of hout.

In Heusden Vesting zijn naar mijn mening te weinig ondergrondse restafvalinzamelingspunten. Het zou fijn zijn als er meerdere locaties komen en daardoor dichterbij.

Inwoners die bijna geen restafval hebben, belonen ipv meer per lichting te laten betalen!

-Inworp € 2,30 per inworp. Vastrecht ca. € 87,- p.j..  Èèn van deze twee bedragen kan m.i. best (fors) omlaag. -Niet alle ondergrondse restcontainers hebben een even groot inworpvak. Bijvoorbeeld die op de hoek Burg. Van Houtplein/De Hoogstraat is groter dan de ondergrondse op de hoek Nassaulaan/achterzijde Caleidoscoop. Dit klopt prijstechnisch gezien dus ook niet!

Irritant om met zakken over straat te gaan.

is al lang achterhaald systeem. achteraf sorteren blijkt goedkopern en effectiever te zijn

Ja de auto papierwagen kan na tientallen jaren ineens niet meer bij de deur komen ik weet niet als ik 80 ben of het me nog lukt om het op de goede plaats te zetten

 ja denk juist voor ouderen en mensen die slecht ter been zijn dit geen ideale oplossing isje zal maar een eind moeten lopen met je vuilniszak

Ja het zo fijn zijn als er iets aan de stankoverlast wordt gedaan. Als ik bel dat het weer zo stinkt dan wordt de dag erna wel de container geleegd, maar dat is geen oplossing voor het probleem.

Ja ik ben slecht ter been en ben geabonneerd op de krant ik heb dus veel oud papier! Dat wordt hier op de Oliemaat niet opgehaald!!!!!  Ik moet het dus met mijn rollator in drie keer naar beneden brengen, en dan de straat over om het neer te ze�en.Geen zebra dus heel gevaarlijk en het moet iedere maand weer!!!



Ja ik moet met een karretje steeds weg brengen en die zak is voor mij te hoog om op te tillen moet steeds iemand vragen is heel lastig voor kattebak vulling andere is te duur heb informatie gedaan en TE VER voor mij

Ja ik vind het te duur. Vast tarief is in 2018 verhoogd van 87 euro naar 118,20 euro  en inworp restafval is gegaan van 1,60 euro naar 2,30 euro. En moet het met mijn auto wegbrengen wat ook niet mileuvriendelijk is.

Ja rest container terug. Gft vanaf april tot october elke week inzamelen en restcontainer terug en 1x per 4 weken ophalen. Aparte plasticcontainer erbij

 Ja, de lade van de nieuwe ondergrondse container is niet groot genoeg voor sommige dingen, dus ik moet heel veel vaker naar de milieuwerf. Kost weer veel meer brandstof voor de auto. Idem v.w.b. de ri�en naar de ondergrondse container.Verder is het nu veel minder uitnodigend om zelf afval van de straat op te ruimen, want dan moet je meteen zelf naar de ondergrondse container, terwijl vroeger eenvoudig in de grijze kliko kon.

Ja, ik vind dat er beter moet worden gecontroleerd, als de clicos aan de straat worden gezet,weet dat er mensen zijn die er alles in dumpen wat er niet in thuis hoort

Ja. Dat de gemeente de plantsoenen niet netjes bijhouden. De mannen van. De plantsoenen dienst laten het plastic gewoon liggen.

Jammer dat er in de glasbakken geen grotere glazen potten/vazen etc kunnen.

  Jammer dat het allemaal verschillende dagen zijn. Het is of zaterdag, of dinsdag, of woensdag. Met het gevolg dat er dagenlang containers buiten staan.  De mensen weten het niet meer!Gelieve hier naar te kijken, bijvoorbeeld per wijk eenzelfde dag in de week.

Jammer dat je per keer 2,30 betaald ongezcht wat je weggooit want nu moet je wachten tot je zak helemaal vol zit terwijl in de zomer vindt ik het fijn om wat sneller je prullenbak te legen i.v.m. hygiëne maar dat wordt niet gestimuleerd als je continu zelfde bedrag moet betalen

 Je moet nu per jaar meer betalen aan het afval en je moet per jaar vaker naar de milieustraat omdat je apart afval niet meer kwijt kunt.Meer werk, duurder en hee� het nut ???

Kan als voorheen geen grof vuil meer in de plastic zakken doen.Vond de afval in de grijze container veel en veel beter !

 Kan er een buitenlandse informa�efolder komen voor de gastarbeiders? Regelma�g moet ik bellen dat er naast de grijze container zakken met plas�c/blik  staan die uiteraard niet worden meegenomen. Ik houd graag onze omgeving schoon.

  Meer toezicht en handhaving voor afvaldumping in buitengebied en drugsafvalZorgen dat pasje voor afvalcontainer een gaatje bevat voor aan sleutelhanger o.i.d. te hangen. Nu zelf geperforeerd en blijkt pas niet meer te werken. Oeps.

Mensen vanuit Frans Halsstraat in Vlijmen hebben hun afval in de brandgang of in de struiken neergelegd. Niet netjes van hun.

Met de jaarlijkse heffing is het voor velen duurder geworden. Jullie als gemeente geven aan dat het voor de mensen goedkoper moet worden maar komt vaak niet uit. Er is veel te veel kosten gemaakt door de gemeente met de ondergrondse containers en hadden dit onderzoek beter van te voren kunnen houden. Nu er veel commentaar komt gaan jullie pas onderzoeken.

Met ouder worden is het lastiger en wordt het moeilijker de zakken zelf weg te brengen.(Lichte en zware zakken kosten hetzelfde)

Middelgroot afval paste vroeger gewoon in de container en moet nu  worden weggebracht, dat is een las�ge kostenpost. Eerst opslaan en dan naar Drunen rijden. Vervolgens een lekke band rijden ivm het teveel aan spijkers op de weg blijkt eigen risico te zijn. Zo krijg je een hekel aan wegbrengen!

Mijn kosten zijn hoger geworden. (klein) Afval, ongeschikt voor de plastic zak,  dat eerst ook in de container kon, moet ik nu meerdere keren extra per jaar zelf naar de milieustraat brengen.

Mijn voorkeur gaat uit naar restafval container aan huis.

mis alleen luier en of incontinentie materiaal daarvoor moet je naar milieustraat

Misschien dat er een papiercontainer bij appartementen kunnen komen. De opslag in de appartementen is niet altijd genoeg om papier een maand te bewaren.

 Moet de hele wijk afrijden totdat ik mijn restafval in container kwijt kan.Ik heb nu nog een auto, als ik geen auto meer mag rijden, i.v.m. lee�ijd, dan ga ik niet de hele wijk aflopen maar ga naar de dichstbijzijnde, is die vol dat zet ik de zak ernaast. !!!

Moet minder moeite kosten

n.a.

ne ik vind t helemaal top dat gescheiden inzamelen

Nee

Nee

Nee

nee

nee

Nee

Nee

nee

nee

Nee hoor

Nee, het werkt goed.

Nee, 't is goed zo.

 nee, we hoeven alleen maar te sorteren, de rest wordt gedaan, en vervuilers blijf je houden

Neen

neen

neen

Nu heb ik weer een grijze afvalzak op mijn plaats staan  en dat is niet prettig.

 Oederen moeten langer zelfstandig thuis blijven wonen. Voor ouderen is het wegbrengen restafval veelal te zwaar (afstand en gewicht). Maak het (financieel) mogelijk kleine hoeveelheden te storten bijvoorbeeld een klein luikje naast het grote luik voor storten klein zakje afval tegen gereduceerd tarief.

Omdat het flink zware zakken zijn die je weg moet brengen vindt ik het jammer dat je dit met de auto moet doen want lopend is dat echt te ver en te zwaar. Dit haalt weer een stukje weg dat je het doet voor het milieu. Verder vindt ik het belachelijk dat we begonnen met een bedrag van 

Omdat wij zo weinig restafval hebben en het daarom te lang duurt voordat wij een vuilniszak vol hebben daarom nemen we eens per week of om de 2 weken een klein zakje mee naar de container bij ons bedrijf in Drunen. Indien we veel tuinafval hebben gooien we het daar ook in.

   Omgekeerd inzamelen:Het werd ingevoerd  en de mensen van Heusden moesten het maar slikken. Ook de loca�e was volgens mij al bepaald, al mochten we wel een voorkeur geven.Voorheen vond ik het beter. Je ziet nu ook meer afval langs de wegen liggen

  Ondergrondse container (Nijlring/Mississippi Drunen) is nogal eens defect.Onpre�g om dan met een zware afvalzak het hele stuk weer terug te moeten lopen.Verdeling ondergrondse containers in Venne-West is zeer mager.

Ondergrondse container beter controleren of hij vol is.

ondergrondse container optijd ledigen

Onze wijk werd gebouwd tijdens de invoering van het inzamelen. De huizen aan de Liliane Brekelmansstraat zijn niet meegenomen in de afstandberekening tot de container. Hemelsbreed wonen wij heel dichtbij de container maar door de vorm van de straat is het 3 a 4 keer zo ver. Aangezien een restafvalzak flink zwaar kan worden breng ik die nu met de auto weg. Daar wordt ik niet blij van.

Oude mensen hebben moeite met scheiden, te vaak kleine beetjes die gaan stinken (groen en plastic vleesafval). Zelf weg brengen is onmogelijk, valgevaar, de rest-container is geplaatst aan de kant waar alleen een trap is, met rollator niet te bereiken, via andere kant te ver. Daarom negatieve reactie;alles gaat nu in rest-afval, is duur maar wel fris, en na val en ziekenhuisopname in december, tijdens wegbrengen vuilnis, wel zo veilig.

Oude situatie was beter.



Ouderen of mensen die slecht ter been zijn hebben hulp nodig bij het wegbrengen van de grijze zakken. Zelf vind ik het lastig dat scherpe punten door de zakken kunnen prikken en scheiren veroorzaken

 papier gaat goed. Mag ook zoveel als je wil.Plas�c.. raar dat het alleen maar 1 bak met gesloten deksel mag zijn. Het ging er toch om dat je je afval ging gescheiden kwijt kon.. Milieu straat erg duur! Jammer, daarom zie je ook al die zwerf dump.  En ook je vuilniszak erg duur. Vele mensen hebben nu andere oplossingen gezocht. of laten afval erg lang op plaats staan... tot er meer weggerot is..  Ook wij nemen ons afval mee naar de camping.. of het werk. Dat is goedkoper. En ondanks dat de "proef' geslaagd is.. hoor ik alleen maar mensen die het niet pre�g vinden! Behalve mensen die met zijn 2en zijn.. die hebben ruimte genoeg. Daarnaast betwijfel ik of deze manier van inzamelen milieuvriendelijker is.. denk het niet, met al die auto's die rijden om vuil weg te brengen.. het is gewoon van het ene naar het andere potje.. elkaar voor de gek houden.

Papier mag vaker worden opgehaald

  Papier word veel te weinig opgehaald, in huidige �jd waarin steeds meer thuisbezorgd word en er dus veel meer papier en karton hiervan is zou dit zeer wenselijk zijn deze frequen�e te verhogen.Tevens een betere communica�e over ophaaldagen, en harde aanpak en bestraffing wanneer op verkeerde dagen langs de kant gezet word. Meermaals mee gemaakt dat papier een week te vroeg neer gezet word, meerdere mensen volgen dan het voorbeeld en vervolgens blij� het een week aan de straat staan, en waait het door de hele wijk heen.

Persoonlijk  scheid ik al jaren heel goed mijn afval, vandaar dat ik maar eens in de 6 maanden een volle zak restafval heb. Het stoort me dan ook hevig dat op bv het werk er niets/ weinig aan wordt gedaan. Het valt me wel op dat sinds het omgekeerd inzamelen er meer afval gedumpt word. Dit was ook te verwachten!

Persoonlijk vind ik dat de afvalcontainer te ver van mijn huis staat, waardoor ik genoodzaakt ben om met de auto te gaan, 1,5 km

   PMD afval defini�e is verwarrend:Wel plas�c, maar geen hard plas�c. Waar ligt precies de grens? Bakje van een toetje bijvoorbeeld: wel/niet?Metaal: wel aluminium bakjes, maar geen aluminium dekseltje van een toetje. En een prop aluminium folie?Geen chips-zakken, wel plas�c zakken.

 Prima regeling zo. 1 opmerking over GFT containers IN DE ZOMER: 1x per week is te weinig als de temperaturen s�jgen. Daarom vanaf mei t/m september 1 x per week legen!mensen die toch hun afval dumpen in geval van in zakken: deze door gemeente laten onderzoeken op adresgegevens etc. en stevige boete opleggen! ac�e Gemeeente

  recent zat de restafval container vol, gebeld met het nummer op de container, erg vriendelijk en goed geholpen!Fijn dat er meer hondenpoep prullenbakken zijn gekomen!Hoe is het geregeld voor mensen die niet goed mobiel zijn: zij kunnen maar weinig tegelijk meenemen, en moeten dan rela�ef veel betalen.

restafval container te ver weg van huis

Restafval dient verrekend te worden in een gemeentelijke belasting, zodat het wegbrengen van restafal in de container gratis is.

    -Restafval wordt wel steeds duurder!-Kledingcontainer vaak vol.-Met "grijze en groene vaker legen" bedoelen wij vooral in de zomer (i.v.m. insecten)-Er gaat nu afval naar de milieustraat i.p.v. bij het "rest" dus dit is niet al�jd een voordeel.-Wel zeer goed voor milieu

Restafval zelf moeten wegbrengen is ver terug in de tijd, ook is bewezen dat dit duurder is afvalscheiding in centrale te laten plaatsvinden.  frequentie papier/ karton ophalen moet omhoog of hier moet ook een container voor beschikbaar gesteld worden. tuinhuis staat vaak helemaal vol met oud papier.

rond de verzamelpunten waar ook een glasbak staat ligt altijd vol met glas scherven of glas splinters ,rijd je fietsbanden telkens lek .

 schandalig duur, onredelijk dat je zover met een volle zak moet lopen voor hem te kunnen dumpen, over zwerfafval.En hondenstront die niet meer opgeruimd word met alle gevolgen van dien

Sinds de invoering van het gescheiden afval zijn binnen het jaar de kosten al met ca. 40% verhoogd! Uit onderzoek is gebleken dat gescheiden afval verwerking niet goedkoper is (landelijk). Meer ongedierte, veel meer zwerfafval en hogere kosten voor de burger. Op hogere leeftijd is het scheiden en wegbrengen van afval ondoenlijk.

sinds het gescheiden inzamelen Barsten wij in de zomerse dagen van vliegen uit de container van buren. die zich daar niets van aantrekken. leuk dat gescheiden inzamelen!!!!!!

 Slecht, mensen brengen het restafval naar andere plaatsen.Beter is om mensen te belonen dat ze naar de milieustraat gaan in de vorm van tegoed bonnen voor het Run bijvoorbeeld. Dan is die ook beter te exploiteren nu is dat ook alleen maar slecht beleid van de gemeente.

 Sta�egeld invoeren op aluminium blik zorgt voor minder zwerfafval.Schoonmaakdag invoeren voor in de woonwijk en in de natuur.

Tarief van restafval werd ineens fors verhoogd. Dit is niet bewoners stimuleren

Te duur en te veel sjouwen met de zakken!

  terug naar bakken denk aan mensen die het niet zelf kunnen wegbrengenouderen, invalide  mensen zonder vervoer enz. vraag maar aan de buren!ja, ja slecht idee.

Terug naar vorige systeem.

Vaker pmd ophalen

Veel stank en ongedierte, rond de containers

Vervelend dat inwoners van de Gemeente Heusden afval overal dumpen. Mijn inziens is dit vermeerderd na de invoering van omgekeerd inzamelen.

vind de prijsverhoging  wel  erg snel gegaan zo van 1.60 naar 2.30 binnen 1 jaar hoop, dat nietieder jaar zo gaat anders wordt het welsnel een dure bedoeling.!

Vind het slecht dat de plasticzakken niet meer te halen zijn bij de gemeente ( Wil er ook best voor betalen )kan ze nl nergens kopen /vinden. Ze zeggen dat je het los in de container mag dumpen , maar als het dadelijk warmer word en het word pas na twee weken opgehaald krijg je zeker maaien , dan heb ik het liever goed dicht zitten. En je container gaat er van stinken .

Voor de mensen met een minder goede conditie of andere beperking, kan ik mij voorstellen dat de afstanden voor de restafval en glascontainer op loopafstand te ver is. Mits je ook nogeens niet in het bezit bent van vervoer. Extra belasting.

Voor grote groepen in de samenleving kan het een probleem zijn om zelf de afvalzak naar de container te brengen (ouderen, zieken, alleenstaanden en personen zonder auto)

Voor kleding bakken en glas bakken moet ik naar een van de twee winkelcentra in t dorp voor het gescheiden inzamelen kon ik hiervoor terecht langs de Nassaulaan. Voor mensen zonder vervoer was dit n ideale afstand  naar de winkels loop je niet met zakken kleding of tassen met glas.

 Voor mensen die slecht ter been zijn is het moeilijk zakken afval zelf weg te brengen, terwijl niet steeds iemand beschikbaar is om deze taak over te nemen.Wij hebben zelf, ondanks onze lee�ijd, anderen hierbij moeten helpen.

Voor oudere mensen die niet goed ter been zijn te ver.

 voor oudere mensen is het zeker niet makkelijker geworden om zakken rest-afval weg te brengen. aangezien de vergrijzing gaande is, wordt dit probleem in de toekomst alleen maar groter.Vervolgens is de prijsverhoging van 1.60 euro naar 2.30 euro binnen een jaar dat er gestart is met omgekeerd inzamelen, buiten alle propor�es. Als ik dan in de krant lees dat er veel minder rest-afval aangeboden wordt, krijg ik sterk de indruk dat dit door een hogere prijs de kosten maar weer gedekt moeten worden. Dit is wat mij betre�, achteruit roeien. Bovendien versterkt de hogere prijs het dumpen van afval, zodat de goedwillenden in de toekomst steeds meer moeten gaan betalen.

voor oudere staat hij te ver weg moet altijd iemand anders vragen

Voor papier en karton in container ivb...? zwerfafval

Vooral zomers is de frequentie te laag voor  groenafval en plesticafval

 Waarom hoor je veel dat alles bij elkaar komt bij de milieustraat zonder te scheidenMisschien mag daar meer informa�e over komen

Waarom is de afvalverwerkende industrie nog steeds niet in staat de scheiding, die nu bij de burgers is neergelegd, zelf te organiseren. Scheelt iedereen een hoop werk, ergernis en het kan vele malen goedkoper!

  Wat ik begrijp wordt - een deel van - het PMD afval alsnog in de hoogovens opgestookt.Als dat inderdaad zo is vind ik dat schandalig, aangezien de sugges�e wordt gewekt dat scheiding daadwerkelijk goed is voor het milieu...De transparan�e rondom het werkelijke proces van afvalverwerking is mijns inziens belabberd. En dat is veelal niet zonder reden. Volgens mij spelen er nog al�jd andere belangen dan milieutechnische; financiële waarschijnlijk.

wat ik een probleem vind is dat ik met restafval de gehele flat moet omlopen omdat ik geen sleutel heb van de ondergrondse garage (ik heb namelijk geen auto)  en dit niet erg handig is!  met een rollator!

We hebben nog geen zomer meegemaakt, dus restjes van eten ed, zullen voedsel  zijn en worden voor de vliegen, met maden ten gevolg.

Wij  zijn tevreden met de afvalinzameling bij ons in de wijk.

Wij gebruiken een container aan straat

Wij gebruiken onze auto binnen Drunen zelden. Nu moeten we hem we hem wel voor het restafval pakken, enige minpuntje.

Wij moeten onze afvalcontainers aan de overkant van de straat plaatsen. Anders worden ze niet opgehaald. Dat vind ik vervelend. Het zou beter zijn als de containers ook aan onze zijde van de straat worden geleegd.

Wij vinden het jammer dat we destijds onze groen kleine groene container niet omgeruild hebben voor de groteren

Wij wachten nog steeds op een afvalcontainer binnen de 300 meter; nu moeten we 1 kilo eter autorijden.

Wij wonen nu net in het buitengebied en ik vind de afstand naar de container te ver; ik moet de auto wel pakken, met als gevolg dat als er iets in de zak zit wat lekt ( ik ben niet de enige thuis die afval scheidt nl) mijn achterbak onder de smurrie zit. Bv als je vleesbakjes met vocht van kip of id erin hebt zi�en is dat behoorlijk smerig in je auto. Bij de invoering van het omgekeerd inzamelen, was beloofd dat de ondergrondse containers op loopafstand voor iedereen beschikbaar zou komen. Dat is bij ons niet het geval.

Wij wonen precies tussen 2 inzamelpunten, dus het is een paar honderd meter lopen! Dit vinden wij belachelijk, voorheen konden wij gewoon de container bij de deur zetten en werd het netjes weggehaald. Nu moeten wij elke dag de zakken een paar honderd meter wegbrengen. Voorheen was het maar 1x in de 2 weken de container buiten zetten. Hier is door jullie zeker niet over nagedacht.

Wij zijn als 4-persoons gezin met al grote kinderen prima in staat het restafval zelf weg te brengen. Voor de ouderen in de wijk vind ik het een hele toer. Met een vuilniszak op de rollator zie ik soms mensen gaan. Zelf de zorghulpen doen dat klusje soms en dat laatste vind ik van de zotte, dat we in Nederland zorggeld uitgeven aan het wegbrengen van het afval, beide nu vaak gemeentelijke budgetten. Een kromme verantwoording/ ontwikkeling als je het in het macro-kader bekijkt.

Wij zijn geen voorstanders van de ondergrondse afvalinzameling. Vooral nu de temperatuur weer omhoog gaat stinkt het erg en de container staat een paar meter naast ons huis dus dat is niet bepaald fris te noemen. Meerdere malen legen en schoonmaken zou al beter zijn of nog beter de container aan het einde van de Meliestraat plaatsten vlak voor dat je de polder inrijd. Daar stoort hij niemand aangezien daar een vrije ruimte is en je kunt daar ook makkelijk stoppen en uitladen.


